
 

Dato og tidspunkt: 27.-6. 19.00  

Sted: Mødelokalet kulturkasernen 

Tilstedeværende: Til stede: Jakob, Torsten, Per, Freja, Solvejg og Erik. Afbud fra Helle 
og Elisabeth 

Referat Mødet tema er: Rum til fællesskab. 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af dirigent. 
Jakob dirigent, Erik referent 

2. Nyt fra: 
 

- Formand 
 

- Grupper 
 

Følg gruppen Lokale Fora i Holbæk kommune på Facebook vedr. samarbejdet 

mellem Lokale Fora, embedsværket og politikerne. Torsten følger op på emnet på 

mødet i august. 

 

Solvejg mødte en kvinde på SKVULP, som er interesseret i Medborgerhus, specielt 
fællesspisning: Birgitte Kristensen. 
 
Solveig havde deltaget i borgermøde om Holbækhus. Hvad der nu sker, er usikkert.  
 
Hilsen fra Maj-Britt med tak for deltagelsen i forbindelse med Christians død. Vi vil 
alle savne Christian. 
 
Cykelgaden får ikke ros fra cyklisternes side. Bl.a. er bumpene ikke gode for 
cyklister. Emnet vil helt sikkert blive et punkt på dagsordenen fremover. 
 
Møde for lokale fora d. 30. august. Mine notater siger Kanalstræde kl. 19. 

 

3. Konstituering 
 

Elisabeth indtræder i bestyrelsen. Torsten formand, Jakob kasserer. Freja 
næstformand, sekretær Erik, Torsten og Jakob er tegningsberettigede. 
 

4. Evaluering af SKVULP og Lokalforums indslag. 
 
Forslag til at planlægge tidligere. Mulighed for at man kan melde ind med et emne 

og arrangement og man efterfølgende evaluerer ideerne og udpeger dem, man 

finder egnede. 

Man overvejer plads til Lokale Fora, så debatter/talks går på skift.  

 

 



 

5. Rum til fællesskab (Hovedemne) 

 
  
Mulighederne på Kulturkasernen. 
Vi fik en rundvisning i de fleste af lokalerne. 
Cafeen giver mulighed for lejlighedsvise fællesspisninger. Lokaler kan muligvis 
bookes fast med planlægning i god tid. Normalt senest 1. april forud for ny sæson. 
 
Forespørgsel fra Mænds Mødesteder om støtte til etablering af bålhytte på HGL. 
Lokalforum villig til at støtte ideen med 30.000.00 kr. Ansøgning om hytte skulle 
gerne ligge senest 1. september. Formanden skriver mail til Kim  
Man er villig til evt. at støtte med mere, hvis det bliver nødvendigt. 
 
Møde på HGL om sundhed i kommunen. Minikonference. Hvor man bl.a. talte om 
fællesskaber og sundhed.  
 
Måske skulle man arrangere et event med oplæg og fællesspisning? 
Kunsten er at lave rummelige fællesskaber der er uforpligtende. 
. 
 

6. Lokalforums side og gruppe på Facebook, herunder hvilke indlæg udefra man 
vil acceptere. 

 
Udsættes til Helle er med. 
 

7. Evt. revision af forretningsorden. 
 

Erik fremlægger forslag revideret forretningsorden ved næste møde.  
 

8. Eventuelt, herunder punkter til samt tid og sted til næste møde. 
 
Formanden forelægger en mødeplan ved næste møde. Best medl. sender forslag til 
fast dag. Næste møde bliver: 
 
17.-8. 19.00 - 21.30 Havnebyen el. Kystliv. 
 
Blandt emnerne: Fælleskabsevent 
 
Der strammes fremover yderligere op på møderne. Møder slutter senest 21.30. Der 
strammes op på tidsforbrug på de enkelte emner, måske med angivelse af tid til 
drøftelsen ved hvert punkt? 
 

Med hensyn til mødekalender: 

Det ser ud til at planen bliver, at vi holder møde hver 4. onsdag, startende 

med onsdag i uge 33 (17/8)? 

Det giver 5 bestyrelsesmøder (onsdag i ugerne 33 - 37 - 41 - 45 – 49 

Mødestart 19.00 og mødeslut senest 21.30 


